
 
Geachte leden van de Gemeenteraad van de gemeente Nijmegen, 
 
 
Naar aanleiding van het kamerverhuurdebat op woensdag 26 september j.l. heb ik nog 
enkele aanvullende opmerkingen: 
 

 Ik begrijp als geen andere dat overlast van buren en omwonenden zeer ergerlijk is, maar 
ik geloof niet dat het voorgestelde beleid dit zal verminderen; 

 

 Zoals ook op de inspraakavond nadrukkelijk ter sprake is gekomen, wordt binnen het 
huidige beleid onvoldoende gehandhaafd, omdat er geen capaciteit is. Er is vooralsnog 
geen enkele reden te veronderstellen, dat die handhaving met de nieuwe regels wel 
plaats vindt. Overlastbestrijding is mensenwerk en het nieuwe beleid voorziet (gezien het 
extra budget ad €  50.000,=) niet of nauwelijks in extra ‘handjes’. 

 

 De overlast wordt vooral door grote panden (5 kamers of meer) veroorzaakt. Binnen het 
nieuwe beleid worden vergunningen voor kleine panden met een WOZ-waarde beneden 
€ 180.000,= geweigerd. Per saldo betekent dit, dat het aantal grote verkamerde panden 
kan toenemen met meer overlast als gevolg. 

 

 Het is onredelijk is dat de voorgestelde leges voor élk pand gelijk zijn. Zeker omdat er 
een link wordt gelegd naar de bestrijding van de overlast. De hoogte moet naar rato van 
het aantal kamers wordt bepaald: de grootste panden geven immers het meeste overlast. 

 

 Kamerverhuur in 3- en 4-kamerappartmenten met WOZ-waarde beneden de € 172.000,= 
is nu vergunningsvrij. Het is onduidelijk hoe wordt omgegaan met deze bestaande legale 
situaties. De term ‘inkeerregeling’ die in het beleidsvoornemen gebruikt wordt, is in deze 
context onjuist en bovendien beledigend. 

 

 Het  wordt onmogelijk voor een ouder, om voor zijn kinderen een betaalbaar appartement 
te kopen, om samen met 2 of 3 vrienden de studietijd door te brengen. Alleen grote, 
kapitaalkrachtige partijen zullen in de toekomst kamers verhuren, iets dat m.i. 
prijsopdrijvend voor de kamerhuur zal werken.  

 
 
Het alternatief zou zijn om het huidige vergunningsstelsel in stand te houden en uit te 
breiden met de volgende aspecten: 

 Ga werken met een boetesysteem voor de veroorzakers van overlast 

 Ga quoteren. Dit voorkomt klustering van verhuurde panden. 

 Maar vooral: ga handhaven. 
 
 
 Ik hoop dat u deze opmerkingen wilt betrekken in uw afwegingen, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
René de Groot 
Veldstraat 51 
6533 CB Nijmegen 
 
 
 


